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Dagsorden mødet 27. januar 2021 

Bestyrelsesmødet den 16/3 2021 kl. 19.00-21.00: møde TEAMS 
Medlemmer af skolebestyrelsen: 
 
Elever: Mai Strandby, Kira Strandby 
Forældre: Karina Bukh, Mette Adriansen, Ulrich Nicolaisen, Karina Borgaard, Lise Jensen, Michael Rix, Frank 
Hansen 
Personale: Mette Philipsen, Pia Storm Pedersen 
Ledelse: Jens Bay, Poul Jakobsen m.fl.  

Fraværende: Ulrich Nicolaisen 

Godkendelse af referat og dagsorden.  
 

 

1.        Nyt fra eleverne: Ikke noget 
Nyt fra medarbejderne:  

Flere børn er kommet tilbage, hvilket giver stor glæde for alle. Personaletesten på skolerne fungerer godt og 
alle har været negative testet indtil videre (heldigvis og lad det fortsætte sådan). 
Personalet, som er hjemme savner det fysiske samvær og fællesskab på skolerne ligesom børnene. 
Hjemmeundervisningen fungerer rigtigt godt – børnene er motiverede og ser ud til at få stort fagligt udbytte 
af hjemmeundervisningen. Børnene ser dog ud til at mangle den umiddelbare lærer-hjælp. 

 
Nyt fra ledelsen - herunder: 

- Præsentation af ny afdelingsleder – Jesper Kristensen 
Jesper præsenterede sig som ny mellemtrinsleder i Taulov. 
- Status madkundskabslokale 
Super dejligt lokale – video tilsendt – Line lovede indvielse med pølser den ? 
- Nationale test – kommunalpolitisk beslutning 
Fredericia Kommune har ansøgt om fritagelse fra de nationale test for skolerne i Fredericia i indeværende 
år. Ansøgningsfristen er den 28/4, hvorefter kommunen får svar.  
- Trivselsundersøgelse 
Gennemføres på alle klassetrin – forældre og lærere er orienteret 
- Opfølgning principper kommunikation AULA – efter forældrehenvendelse – information 
Skolen er i gang med at følge op på om skolen kommunikerer efter skolebestyrelsens og skolens principper 
på en enkelt, ensartet og overskuelig måde.  
- Corona – seneste 
Flere børn i skole – håber snarest på fuld belægning i skole. 
- Andet nyt:  
Ny borgmester kommer på besøg den 17/3 for at følge undervisning på 9. årgang 

2. Budgetter 
 

a. Høring ny budgettildelingsmodel – jf. åbent brugernævnsmøde i februar – Høringssvar – se bilag 
En rigtig god drøftelse, som resulterede i, at de forældrevalgte medlemmer sender et høringssvar. Karina 
laver et udkast og sender rundt på mail. Bestyrelsen bemærker, at den nye budgetmodel imødekommer 
nogle af de punkter, som tidligere har vist sig at være uhensigtsmæssige med f.eks. stor egenbetaling for 
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børn , som visiteres til Frederiksoddeskolen og ”børn”, som vi aldrig ser på skolen, idet de visiteres inden de 
kommer på skolen fra daginstitutionerne eller som tilflyttere. Disse tiltag vil give Fjordbakkeskolen en mere 
stabil økonomi. Den faglige sparring fra Frederiksoddeskolen forventes også at bidrage til at der kan laves 
nogle bedre løsninger for nogle af de børn, som ikke visiteres. Nogle bekymringspunkter kunne være at den 
ekstra tildeling ikke fortsætter efter den 4-årsperiode, hvilket vil belaste skolens økonomi til en betydelig 
dårlige service overfor børnene. Det må heller ikke være sådan, at skoler, som fastholder sine egne elever i 
større udstrækning, straffes økonomisk af den nye model. 

b. Fjordbakkeskolens budget 2021 
 - Fremlæggelse af det kommunale budget 2021 
 - Drøftelse af overordnet budget, rammebudget (drift) med input fra sidste møde og vedtagelse 
 
Nye budget godkendt og sendt til nærmere gennemsyn til medlemmerne. Der ansættes en ekstra lærer (pt 
uafklaret om der sker en overflytning fra anden skole i kommunen eller en ny ansættelse) og en ekstra 
pædagog på mellemtrinnet i Taulov. 
Samlet set et højere serviceniveau med f.eks. ekstra konkret tiltag på mellemtrinnet, hvor nogle af de 
dygtigste elever får undervisning på et højere niveau en gang om ugen i en time. 
Driftsbudgettet (rammen) også godkendt sendes til medarbejderne i denne uge. 

 

3. Principper for klassedannelse, klassedeling, klassesammenlægning – fra udvalget (se bilag) 
Skolebestyrelsen drøfter principper for klassedannelse ud fra udvalgets udkast (Karina, Lise, Jens) 
 
Drøftelse og derefter godkendt – lægges på hjemmesiden under skolebestyrelsens principper. 
 

4. Skoleårets planlægning 2021/2022: 
 - Personalesituationen – normering 
 - Fokus og nye tiltag (Læring for alle, Sammenhængende skole) – timefordeling og ekstra ressourcer 
 - Skolehverdagens opbygning 
 
Ansættes en ny lærer og en ny pædagog. Forsøg med talentundervisning på mellemtrinnet (fortrinsvis dansk 
og matematik) – Der skal arbejdes med gode overgange, hvilket betyder at udskolingslærer skal have 
undervisningsforløb i 6. klasserne. Kommende 1. klasselærerne undervisning i 0. klasse osv., i det hele taget 
hvor der kan skabes mere kvalitet i børnenes skifte. 
Skemastrukturen er den samme næste år, som i år. 
 

5. Corona 
 - Aktuelle punkter til drøftelse 
 - Anvendelse af ekstra midler fra Staten – høring 
Fjordbakkeskolen har fået lovning på ekstra 300000 kr (elevtildelt fra Fredericia Kommunes tildeling på 1,7 
mio fra staten) til brug for en særlig indsats for børnene i udskolingen i forbindelse med Corona-situationen 
Forslaget er at bruge pengene til noget socialt for hver enkelt klasse- f.eks. ture ud af skolen, gæstelærere 
(komiker), skolegård-tiltag etc. Ledelsen og udskolingslærere arbejder videre med forslagene og 
mulighederne.  
 

6. Eventuelt  
Henvendelse fra 2. årgang om online-undervisning, hvis skolen lukker igen. Det kan ikke lade sig gøre 
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Øvrige møder i skoleåret: 21/4, 20/5, 17/6 

 


